
ZAPISNIK 

sa 18. sjednice Školskog odbora Srednje škole Blato održane 18.  prosinca  2015. godine u 18,30 sati u 

prostorijama škole. 

Nazočni:                                                                                                              

Ante Žuvela                                                                                              

 Marino Sardelić                                                                                       

Marijana Nadilo 

 Ante Šeparović 

Katarina Kovačić 

Borka Petković 

Nikola Mirošević 

Sjednici su nazočni ravnatelj, računovođa  i tajnica škole kao zapisničar. Nakon što je predsjednik 

Školskog odbora konstatirao da je nazočna natpolovična većina tj. svi članovi Školskog odbora, prešlo se 

na raspravu. Predložen je sljedeći dnevni red: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

2. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2016. god. i projekcija plana za 2017. I 2018. god. 

3. Tekuća problematika 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.1/Zapisnik  je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.2/ Računovođa škole je nazočne izvijestila o usvajanju prijedloga financijskog plana za 2016. god. i 

         projekcije za 2017. i 2018. god. 

Prihodi ukupno za 2016. te projekcije za 2017. i 2018. iznose:  4.118.950,00 

- Na rashode za zaposlene:  3.563.400,00 



- Na materijalne troškove:  420.650,00 

- Na financijske rashode:  4.400,00 

- Na ulaganja u trajnu imovinu:  56.000,00 

Navedeni  rashodi planirani su na temelju procjene prihoda iz tri izvora financiranja: 

- MZOS   3.988.450,00 ( plaće i ostale naknade zaposlenima) 

- Vlastiti prihodi   50.500,00 ( obrazovanje odraslih, prijepisi i ostalo) 

- Donacije      80.000,00 

Naše prijedloge financijskih planova dužni  smo dostaviti samo svojim osnivačima tj. Županijskom uredu, 

što je i napravljeno 05. listopada 2015., a obveza školskog  odbora je usvojiti ovaj plan do  kraja 

kalendarske godine. Planovi se rade prema indeksu rasta za izračun sredstava za financiranje 

decentraliziranih funkcija, a propisanih od strane Ministarstva financija te iznose 100, za svaku od 

sljedeće tri godine, što znači da nije predviđeno niti povećanje, niti smanjivanje projekcija za te godine.   

Ravnatelj je nazočne izvijestio o planu nabavke kvalitetnog servera za informatičku učionicu, sanaciju 

stubišta, opremu za učionicu hidraulike i pneumatike za obnovljive izvore energije. 

 Nazočni su jednoglasno prihvatili ovu točku dnevnog reda. 

Ad.3/ Ravnatelj je nazočne izvijestio da će škola početkom drugog polugodišta ponovno raspisati natječaj 

za nastavnika strojarske grupe predmeta jer u prijašnjom natječaju nitko se stručan nije javio. 

Odluka o ponovljenom natječaju je jednoglasno prihvaćena. 

Nakon kraće rasprave, sjednica je završena u 19 h.  

 

Predsjednik Školskog odbora:                                                                              Zapisničar:                                          

Ante Žuvela, prof.                                                                                                 Marela Donjerković, prof.     


